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Prot.: 58/2016        Roma, 18 febbraio 2016 

 

VERBALE DELL’ASSEMBLEA GENERALE  STRAORDINARIA DEL CCR MED 

Il giorno 7 del mese di ottobre 2015 alle ore 09:30, presso la sala riunioni  del Airotel Stratos Vassilikos, 

Atene, si è tenuta la riunione dell’Assemblea Generale straordinaria per discutere e deliberare sul seguente 

ordine del giorno 

1. Adozione del verbale dell’Assemblea Generale di Roma (12 marzo 2015) 

2. Statuto del MEDAC:  

a) adozione dello Statuto proposto durante la riunione dell’AG del 12 marzo con 

modifiche agli artt.3.1,9.7, 10.7 e 11.1 (CNPMEM) e agli artt. 5.4 e 5.6 (EAA, FIPSAS e 

CIPS);  

b)  proposta dell’EFSA della sostituzione dello Statuto sociale ed adozione nuovo Statuto 

MEDAC. Presentazione del bilancio previsionale 2015- Approvazione. 

3. Adozione del Regolamento Interno del MEDAC.    

4. Varie ed eventuali. 

 

Nel luogo e all’ora indicata risultano presenti i seguenti Signori:  

Giampaolo Buonfiglio, Giovanni Basciano, José Maria Gallart, Oscar Sagué Pla, Sergio Schiavone, Rosa 

Caggiano, Erika Monnati,  Susana Sainz-Trapaga, Juan Miguel Llabres Fiol, Rafael Mas Piedecausa, Antoni 

Garau Coll, Caroline Mangalo, Benoit Archambault, Didier de Vandeul, Alain Rico, Pierre d’Acunto, Delphine 

Cornella, Paolo Pelusi,  Laura Pisano, Mario Ferretti, Massimo Brogna, Gilberto Ferrari, Kleio Psarrou, Ilaria 

Vielmini, Mauro Colarossi, Edouard Pages, Angela Seira Sanmartin, Massimo Rosati, Evangelia Georgitsi, 

Philippe Peronne, Vittoria Gnetti, Gennaro Scognamiglio, Paul Piscopo, Lucienne Cassar, Marin Mihanovic, 

Romeo Mikicic, Eusebi Esgleas Pares, Mario Vizcarro, Jorge Campos Ucles,  Antonio Pucillo.  

Le presenze dei partecipanti risultano anche dai fogli sottoscritti da tutti i partecipanti. I fogli presenze 

saranno conservati agli atti. 

Assume la presidenza della seduta il Sig. Giampaolo Buonfiglio. Funge da segretario la Signora Rosa 

Caggiano. 

Il Presidente Buonfiglio apre i lavori e porge il benvenuto ai partecipanti e prima di passare all’approvazione 

dell’o.d.g. riassume i risultati del seminario sullo stato degli stock ittici, organizzato dalla DG MARE e 

tenutosi a luglio, dove è stato evidenziato che nel bacino del Mediterraneo la riduzione dello sforzo di 



 

 

pesca non sembra aver prodotto una corrispondente riduzione della mortalità da pesca senza che gli stessi 

ricercatori siano riusciti a fornire delle spiegazioni. Purtroppo nel Mediterraneo i dati della ricerca 

continuano a dipingere una situazione piuttosto grave: sui soli 28/30 stock valutati, non vi sono segni di 

ripresa, tranne che nel caso del gambero rosa. La CE si potrebbe attivare quindi sulle possibili soluzioni 

alternative per risolvere questa situazione visto che, data la multi-specificità di questo bacino, è poco 

applicabile il sistema tac e quote.  Il Presidente rimarca quanto sia importante il ruolo del MEDAC, alla luce 

della riforma della PCP, che si è fatto promotore dell’organizzazione di un seminario di alto livello, 

esclusivamente dedicato al Mediterraneo, caldamente supportato dal Commissario Vella e dalla DG MARE. 

Il Presidente informa che il seminario si terrà all’inizio del prossimo anno e sarà forse articolato in tre 

giornate: la prima dedicata a fare il punto della situazione sulla ricerca, la seconda incentrata sul tema della 

strategia marina, e la terza sui modelli di gestione, per tentare di accelerare la predisposizione di piani di 

gestione e la loro conseguente adozione. Il Presidente fa presente che essendo il MEDAC uno dei co-

organizzatori, una parte delle risorse economiche sarà impegnata da questo seminario che verrà inserito 

nel programma di lavoro 2016. Infine, ci tiene a ribadire che nel caso in cui lo stato degli stock nel 

Mediterraneo non dovesse migliorare, la CE potrà attivare le misure di emergenza unilaterali (ex Reg. CE 

1380/2013) ed esorta tutti i soci del MEDAC a continuare il buon lavoro iniziato con il piano di gestione sugli 

scarti, che è stato adottato sfruttando il clima di positiva collaborazione tra il MEDAC, la CE e gli SM.   

Il Presidente passa all’approvazione dell’o.d.g.  che viene approvato  senza modifiche .  

I Oggetto: Adozione del verbale dell’Assemblea Generale di Roma (12 marzo 2015) 

Il verbale viene adottato all’unanimità senza modifiche.  

II Oggetto: Statuto del MEDAC: a) adozione dello Statuto proposto durante la riunione dell’AG del 12 

marzo con modifiche agli artt.3.1,9.7, 10.7 e 11.1 (CNPMEM) e agli artt. 5.4 e 5.6 (EAA, FIPSAS e CIPS);  

b) proposta dell’EFSA della sostituzione dello Statuto sociale ed adozione nuovo Statuto MEDAC. 

Presentazione del bilancio previsionale 2015- Approvazione 

Il Presidente  ricorda il lungo percorso intrapreso per aggiornare e migliorare lo Statuto del MEDAC, anche 

alla luce della riforma della PCP, iniziato a maggio 2013 con l’istituzione di un GL ad hoc che ha lavorato 

online.  Nel corso della riunione dell’AG tenutasi a Roma, a marzo, non si è raggiunto il consenso sul testo 

dello Statuto presentato ed è stato deciso di dare a tutti ulteriori due mesi per proporre 

modifiche/emendamenti ed arrivare all’adozione all’unanimità. Il Presidente, auspica che nel corso della 

riunione si possa ottenere un consenso sul testo del nuovo Statuto che, per ottenere un riconoscimento 

giuridico, dovrà essere registrato con atto pubblico con la funzione di segretario disimpegnata da un notaio. 

Quindi, informa che il riconoscimento giuridico si potrà ottenere soltanto nella prossima riunione dell’AG, 



 

 

in Italia, che si terrà all’inizio del prossimo anno.  Passa a presentare i due punti previsti all’ordine del 

giorno: uno, analizzare il testo già approvato durante la riunione del Comex di marzo, procedendo articolo 

per articolo, con le  modifiche proposte da CNPMEM, EAA, FIPSAS/CIPS; due, votare direttamente la nuova 

proposta dell’EFSA che è una riformulazione di tutto lo Statuto. Propone di dare la parola al rappresentante 

dell’EFSA per illustrare la propria proposta di modifica e votarla successivamente. Qualora si ottenesse il 

consenso per questa proposta, si lavorerà direttamente sul testo della proposta dell’EFSA, altrimenti, si 

tornerà ad esaminare il  testo  dello Statuto adottato dal Comex.  

Il Rappresentante dell’EFSA, chiarisce che le modifiche apportate hanno lo scopo di semplificare il testo e 

fornire indicazioni più precise sul sistema delle candidature e delle elezioni. Nel dettaglio, ribadisce che il 

ruolo del Presidente dovrebbe essere di assoluta imparzialità e che i vice-presidenti dovrebbero essere 

eletti direttamente dall’AG. Per quanto riguarda il Segretariato, dovrebbe essere strutturato 

esclusivamente per effettuare e dare seguito a tutte le indicazioni del Comex e dell’AG senza avere alcuna 

autorità sulla gestione anche economica dell’associazione. Infine, fa presente che si è voluto inserire un 

articolo sulle modalità di elezione delle cariche, che non risultano nello Statuto approvato dal Comex a 

marzo. 

Il Presidente precisa che il Segretariato, sin dall’istituzione del RACMED, opera secondo quanto stabilito dai 

membri del Comex e dell’AG, nel rispetto del bilancio da essi approvato.  Riguardo alle modalità di elezione 

della Presidenza, difende il testo dello Statuto adottato dal Comex perché l’elettività per lista tiene conto 

delle due componenti del 60% e 40%, previste dal Reg. di base, e degli equilibri e dei pesi delle 

organizzazioni e dei Paesi. Quindi la lista che propone il Presidente non rappresenta che l’accordo tra i vari 

componenti dell’AG.  

Il Presidente chiede di votare per alzata di mano la proposta dell’EFSA della sostituzione dello Statuto, che 

viene respinta con 1 favorevole, 9 astenuti ed il resto contrari.  

Il Presidente passa dunque ad esaminare la versione dello Statuto proposto durante la riunione dell’AG del 

12 marzo con le modifiche di CNPMEM, EAA e FIPSAS/CIPS. Il nuovo testo, in allegato al presente verbale 

insieme al testo originario, viene letto e votato articolo per articolo modificando gli: artt.2, 3.1,4,5,6,7, 8 

9,10,11 e fino ad arrivare all’adozione, con il solo voto contrario del rappresentante dell’EFSA, del testo 

finale, sostituito con gli artt. 4,5,6,7,8,9,10,11,12,13,14,15,16,17. 

III Oggetto: Adozione del Regolamento Interno del MEDAC.    

Non essendovi tempo a disposizione per aprire un dibattito sul testo del regolamento interno, il Presidente 

propone di rimandare questo punto alla prossima riunione dell’AG.  



 

 

IV Oggetto: Varie ed eventuali. 

Il rappresentante dell’IFSUA chiede chiarimenti riguardo alla documentazione necessaria da spedire per 

ottenere il rimborso delle missioni, con particolare riferimento alla questione delle carte d’imbarco 

elettroniche. Il Segretariato precisa che sono ammessi anche documenti scansionati e carte d’imbarco 

elettroniche, purché corredate dal modulo di rimborso debitamente compilato e firmato dal richiedente, 

conditio sine qua non per ottenere il rimborso della missione. 

 I lavori si concludono alle 13.50 e non essendovi null’altro da deliberare il Presidente ringrazia tutti i 

partecipanti e gli interpreti.   

***** 

 

  



 

 

Réf.: 58/2016        Rome,  18 février 2016 

 

PROCES-VERBAL DE L’ASSEMBLÉE GÉNÉRALE EXTRAORDINAIRE DU CCR MED 

Le 7 du mois d’Octobre 2015 à 09:30 dans la Salle des Réunions de l’Airotel Stratos Vassilikos, d’ Athènes, a 

eu lieu la réunion de l’Assemblée Générale extraordinaire afin de débattre et statuer sur l’ 

Ordre du Jour suivant 

1. Approbation du procès-verbal de l’Assemblée Générale de Rome (12 mars 2015) 

2. Statuts du MEDAC:  

a) Approbation des Statuts proposés lors de la réunion de l’AG du 12 mars avec les 

modifications des articles 3.1,9.7, 10.7 et 11.1 (CNPMEM) et des art. 5.4 et 5.6 (EAA, 

FIPSAS et CIPS);  

b)  Proposition de l’EFSA de la substitution des Statuts et adoption des nouveaux Statuts 

MEDAC. Présentation du budget provisionnel 2015- - Approbation  

3. Approbation du Règlement Intérieur du MEDAC.    

4. Divers. 

 

Au lieu et l’heure indiquées sont présents les Messieurs: 

Giampaolo Buonfiglio, Giovanni Basciano, José Maria Gallart, Oscar Sagué Pla, Sergio Schiavone, Rosa 

Caggiano, Erika Monnati,  Susana Sainz-Trapaga, Juan Miguel Llabres Fiol, Rafael Mas Piedecausa, Antoni 

Garau Coll, Caroline Mangalo, Benoit Archambault, Didier de Vandeul, Alain Rico, Pierre d’Acunto, Delphine 

Cornella, Paolo Pelusi,  Laura Pisano, Mario Ferretti, Massimo Brogna, Gilberto Ferrari, Kleio Psarrou, Ilaria 

Vielmini, Mauro Colarossi, Edouard Pages, Angela Seira Sanmartin, Massimo Rosati, Evangelia Georgitsi, 

Philippe Peronne, Vittoria Gnetti, Gennaro Scognamiglio, Paul Piscopo, Lucienne Cassar, Marin Mihanovic, 

Romeo Mikicic, Eusebi Esgleas Pares, Mario Vizcarro, Jorge Campos Ucles,  Antonio Pucillo.  

La présence des participants est également attestée par les feuilles de présence signées par tous les 

participants.  Les feuilles de présence seront conservées aux actes. 

Le Président M. Giampaolo Buonfiglio assume la présidence de la séance et M.me Rosa Caggiano assure les 

fonctions de secrétaire.   

Le Président Buonfiglio ouvre les travaux et souhaite la bienvenue aux participants et avant de passer à 

l’approbation de l’o.d.j. résume les résultats du séminaire sur l’état des stocks, organisé par la DG MARE et 

qui a eu lieu en juillet, pendant lequel il a été mis en évidence que dans le bassin de la Méditerranée la 



 

 

réduction  de l’effort de pêche ne semble pas avoir produit une réduction correspondante de la mortalité 

par pêche sans aucune explication possible de la part des scientifiques eux-mêmes. Malheureusement en 

Méditerranée les données de la recherche continuent à montrer une situation plutôt grave : seulement sur 

les 28/30 stocks évalués, il n’ y a pas de trace de recouvrement, faite exception de la crevette rose.  La CE 

pourrait donc chercher des solutions alternatives pour faire face à cette situation, le système de TAC et 

quotas n’étant pas applicable, vu que ce bassin est multispécifique. Donc, le Président rappelle 

l’importance du rôle du MEDAC, à la lumière de la réforme de la PCP, qui a été le promoteur de 

l’organisation d’un séminaire de haute niveau consacré exclusivement à la Méditerranée, et vivement 

souhaité par le Commissaire Vella et par la DG MARE. Le Président informe que ce séminaire aura lieu au 

début de l’année prochaine et sera peut-être de trois journées: la première sera consacrée à fournir un 

cadre de la situation de la recherche, dans la deuxième on va traiter le thème de la stratégie pour le milieu 

marin et dans la troisième on abordera les modèles de gestion afin de tenter d’accélérer la rédaction des 

plans de gestion et leur adoption. Le Président fait noter que, vu que le MEDAC est l’un des organisateurs, 

une partie des ressources économiques sera consacré à ce séminaire qui sera inséré dans le programme de 

travail 2016.  Finalement, il tient à préciser qu’au cas où l’état des stocks de la Méditerranée n’améliorerait 

pas, la CE pourra activer des mesures d’urgence unilatérales (ex. Reg. CE 1380/2013) et invite tous les 

membres du MEDAC à poursuivre le bon travail commencé avec le plan de gestion des rejets, qui a été 

adopté  en raison de la coopération positive entre le MEDAC, la CE et les EM.  

Le Président passe à l’approbation de l’o.d.j. qui est approuvé sans modifications.  

I : Approbation du procès-verbal de l’Assemblée Générale de Rome (12 mars 2015) 

Le procès-verbal est approuvé à l’unanimité sans modifications.  

II : Statuts du MEDAC: a) Approbation des Statuts proposés lors de la réunion de l’AG du 12 mars avec les 

modifications des articles 3.1,9.7, 10.7 et 11.1 (CNPMEM) et des art. 5.4 et 5.6 (EAA, FIPSAS et CIPS); b) 

Proposition de l’EFSA de la substitution des Statuts et adoption des nouveaux Statuts MEDAC. 

Présentation du budget provisionnel 2015- - Approbation 

Le Président rappelle le long chemin parcouru depuis mai 2013, vers la mise à jour et l’amélioration des 

Statuts du MEDAC, en raison aussi de la réforme de la PCP,  avec la création d’un GT ad hoc et qui a travaillé 

en ligne. Au cours de la réunion de l’AG qui a eu lieu à Rome, au mois de mars, le consensus sur le texte des 

Statuts présenté n’a pas été atteint, donc il a été décidé d’accorder deux mois supplémentaires afin de 

proposer des modifications/amendements et joindre à un texte adopté à l’unanimité. 

 



 

 

Le Président souhaite qu’au cours de la réunion l’on puisse atteindre à un consensus sur le texte des 

nouveaux Statuts qui, pour avoir la reconnaissance juridique, devra être enregistré avec un acte publique 

devant notaire.  Il informe les participants que, par conséquent, on ne pourra pas obtenir la reconnaissance 

juridique que lors de la prochaine réunion de l’AG, en Italie, qui aura lieu au début de l’année prochaine. Il 

passe à présenter les deux points prévus par l’o.d.j. : le premier, analyser le texte déjà approuvé lors de la 

réunion du Comex de mars, article par article, avec les amendements proposés par le CNPMEM, EAA, 

FIPSAS/CIPS ; ensuite, voter directement la nouvelle proposition de l’EFSA qui est une réécriture de tous les 

Statuts. Il propose de donner la parole au représentant de l’EFSA afin d’illustrer sa proposition des Statuts 

et ensuite de la voter.  Si cette proposition aura le consensus, on pourra travailler directement sur le texte 

de cette proposition de l’EFSA, autrement, on pourra revenir et examiner le texte des Statuts approuvé par 

le Comex. 

Le représentant de l’EFSA, explique que les amendements apportées visent à simplifier le texte et à fournir 

des indications plus précises sur le système des candidatures et des élections. Notamment, il rappelle que 

le rôle du Président devrait respecter la plus stricte impartialité et que les vice-présidents devraient être 

tous élus directement par l’AG.  Pour ce qui concerne le Secrétariat, ce dernier devrait être conçu 

exclusivement de façon à mettre en œuvre et donner suite aux indications du Comex et de l’AG sans 

aucune autorité sur la gestion même économique de l’association.  Il précise également qu’on a voulu 

insérer un article sur la modalité des élections des postes, qui n’est pas citée dans les Statuts approuvés par 

le Comex au mois de mars.  Le Président précise que le Secrétariat, depuis la création du RACMED, travaille 

conformément aux indications des membres du Comex et de l’AG, en respectant le bilan approuvé par 

ceux-ci. 

Pour ce qui en est des modalités des élections des membres du Bureau,  il défend le texte des Statuts 

adopté par le Comex parce que l’élection à travers des listes, prend en compte les deux composantes 60% 

et 40%, prévues par le Reg. de base et des équilibres et des poids des organisations et des Pays membres. 

Donc, la liste qui propose le Président est le résultat d’un accord parmi les différents membres de l’AG. 

Le Président demande de voter à main levée la proposition de l’EFSA de remplacer les texte des Statuts, qui 

est rejetée par 17 voix contre 1 et 9 abstentions  

Le Président passe donc à examiner la version des Statuts proposée lors de la réunion de l’AG du 12 mars 

avec les amendements du CNPMEM, EAA et FIPSAS/CIPS. Le nouveau texte, ci-joint avec le texte initial, est 

lu article par article, en modifiant les articles: 2, 3.1,4,5,6,7, 8 9,10,11 jusqu’à l’approbation du texte finale 

avec le seul vote contraire du représentant de l’EFSA, en remplaçant les articles 

4,5,6,7,8,9,10,11,12,13,14,15,16,17.  



 

 

III: Approbation du Règlement Intérieur du MEDAC 

Faute de temps pour lancer le débat sur le texte du Règlement Intérieur, le Président propose de renvoyer 

ce point de l’o.d.j. à la prochaine réunion de l’AG. 

IV : Divers 

Le représentant de l’IFSUA demande des explications sur les documents nécessaires à envoyer pour obtenir 

le remboursement des frais des missions, notamment la question concernant les cartes d’embarquement 

électroniques. Le Secrétariat précise que les documents scannés sont acceptés et aussi les cartes 

d’embarquement électroniques, à condition que le formulaire de demande de remboursement soit bien 

rempli et signé par le demandeur, conditio sine qua non afin d’avoir droit au remboursement des frais de 

mission. 

Les travaux terminent à 13.50 et comme il n’y a pas d’autres points à statuer, le Président remercie tous les 

participants et les interprètes. 

***** 

 



 

 

Ref.: 58/2016        Rome, 18 February 2016 

 

REPORT OF THE UNSCHEDULED MEDAC GENERAL ASSEMBLY  

On 7th October 2015 at 9.30am an ad hoc meeting of the MEDAC General Assembly was held in the 

meeting room of the Airotel Stratos Vassilikos in Athens in order to discuss the following Agenda:  

 

1. Adoption of the report of the General Assembly held in Rome, 12
th

 march 2015; 

2. The MEDAC Statute:  

a) Adoption of the statute proposed during the GA meeting of 12th March with 

amendments to articles 3.1,9.7, 10.7 and 11.1 (CNPMEM) and to articles 5.4 and 5.6 

(EAA, FIPSAS and CIPS);  

b) EFSA proposal for the substitution of statute in force with the new MEDAC statute. 

Presentation of the forecast budget for 2015 - approval. 

3. Adoption of the MEDAC Internal Regulation.    

4. Any other matters. 

The following participants were present at the meeting:  

Giampaolo Buonfiglio, Giovanni Basciano, José Maria Gallart, Oscar Sagué Pla, Sergio Schiavone, Rosa 

Caggiano, Erika Monnati,  Susana Sainz-Trapaga, Juan Miguel Llabres Fiol, Rafael Mas Piedecausa, Antoni 

Garau Coll, Caroline Mangalo, Benoit Archambault, Didier de Vandeul, Alain Rico, Pierre d’Acunto, Delphine 

Cornella, Paolo Pelusi,  Laura Pisano, Mario Ferretti, Massimo Brogna, Gilberto Ferrari, Kleio Psarrou, Ilaria 

Vielmini, Mauro Colarossi, Edouard Pages, Angela Seira Sanmartin, Massimo Rosati, Evangelia Georgitsi, 

Philippe Peronne, Vittoria Gnetti, Gennaro Scognamiglio, Paul Piscopo, Lucienne Cassar, Marin Mihanovic, 

Romeo Mikicic, Eusebi Esgleas Pares, Mario Vizcarro, Jorge Campos Ucles,  Antonio Pucillo.  

 

The list of participants was signed by those present will be kept together with the official proceedings.   

Mr Giampaolo Buonfiglio was elected Chair and Mrs Rosa Caggiano meeting secretary. 

Mr Buonfiglio opened the session and welcomed the participants. Before passing on to the approval of the 

agenda, he summarised the results of the seminar on the status of fishery stocks organised by DG MARE in 

July, during which is was emphasised that the reduction in fishing effort in the Mediterranean would 

appear not to have produced a corresponding reduction in fishing mortality and that the scientific 

community had not been able to provide an explanation. He noted that, unfortunately, in the 



 

 

Mediterranean the situation described by the research carried out is still extremely serious: out of 28/30 

stocks that were assessed there are no signs of recovery except for deep water rose shrimp. Therefore the 

EC could implement possible alternative solutions to this situation because a system of TAC or quotas is not 

suitable due to the multi-specific nature of the basin. Mr Buonfiglio underlined how important the 

MEDAC’s role is in the light of the reformed CFP, and that it has taken on the organisation of a high-level 

seminar focusing specifically on the Mediterranean, with the maximum support of the European 

Commissioner Vella and DG Mare.     

The Chair informed the Meeting that the seminar would be held early the following year, possibly over 

three days: the first dedicated to assessing the situation where research is concerned, the second on the 

issue of marine strategy and the third on management models, so as to attempt to accelerate the 

preparation of management plans and their subsequent adoption. He pointed out that as the MEDAC was 

one of the co-organisers, this seminar would absorb part of the financial resources and would therefore be 

inserted into the 2016 Work Programme. Lastly he emphasised that should the state of stocks in the 

Mediterranean not improve, the EC would be able to implement unilateral emergency measures (ex Reg. 

1380/2013), he urged all the MEDAC members to continue the good work started on the discards 

management plan, which was adopted in the framework of the positive climate of collaboration between 

the MEDAC, EC and Member States. 

The Chair moved on to the meeting’s agenda which was approved with no amendments.   

 

Agenda item I: Adoption of the report of the General Assembly held in Rome, 12th march 2015  

The report was adopted unanimously with no changes.  

 

Agenda item II: the MEDAC statute: a) Adoption of the statute proposed during the GA meeting of 12th 

March with amendments to articles 3.1,9.7, 10.7 and 11.1 (CNPMEM) and to articles 5.4 and 5.6 (EAA, 

FIPSAS and CIPS); b) EFSA proposal for the substitution of statute in force with the new MEDAC statute. 

Presentation of the forecast budget for 2015 - approval  

The Chair reminded the meeting of the long process leading to the updating and improvement of the 

MEDAC statute, in the light of the reform to the CFP, which began in May 2013 with the establishment of 

an ad hoc online Working Group. During the GA meeting in Rome in March, agreement was not reached on 

the text of the Statute presented and so it was decided that a further two months would be granted in 

order to propose changes/amendments and achieve unanimous adoption. 



 

 

The Chair thus expressed the hope that consensus would be reached on the text of the new statute during 

the meeting. In order to be legally recognised, the Statute will need to be registered with a public act and 

released by a notary. He therefore informed the meeting that it would only be possible to achieve legal 

recognition at the next General Assembly meeting that will be held at the beginning of the following year.   

The Chair moved on to the presentation of the two agenda items. One: analysis of the text approved at the 

March ExCom meeting, proceeding item by item with the changes proposed by CNPMEM, EAA, 

FIPSAS/CIPS; two: vote the new EFSA proposal directly, which is a reformulation of the entire statute. He 

proposed giving the floor to the EFSA representative so he could illustrate their proposed amendment 

before voting on it later. The meeting was reminded that if the proposal were to be approved then work 

would begin directly on this text, otherwise it would be necessary to return to the Statute adopted by the 

ExCom.   

The EFSA representative explained that the changes intended to simplify the text and provide more precise 

information on the system of nominations and elections. Specifically he insisted that the role of President 

should be completely impartial and that the vice-presidents should be elected directly by the GA. Where 

the Secretariat is concerned, it should be structured so as to carry out and follow up on the indications 

from the ExCom and the GA only, without having any role in the financial management of the association. 

Lastly he noted that an article had been included on how the different roles are elected, which was not in 

the Statute approved by the ExCom in March 

The Chair pointed out that, since its founding, the MEDAC Secretariat had operated according to the 

procedures determined by the ExCom and GA members, in accordance with the budget approved by them. 

Where the election of the Presidency is concerned, he defended the articles of the Statute adopted by the 

ExCom because electing according to a list takes into account the two components, 60% and 40%, as 

foreseen in the Basic Regulation, balancing the weight given to the organisations and the countries. Any 

other proposal would not represent the agreement between the various components of the GA.  

The Chair asked for a vote by show of hands on the EFSA proposal as a replacement to the Statute; it was 

rejected with one in favour and 9 abstentions, all the others were not in favour. 

The Chair moved on to examine the version of the Statute proposed at the GA meeting of 12
th

 March, with 

the changes proposed by CNPMEM, EAA and FIPSAS/CIPS. The new text is attached to this report with the 

original text. It was read and voted on, article by article, with amendments to articles: 2, 3.1,4,5,6,7, 8 

9,10,11 until it was adopted with the only one vote against by the EFSA representative, the final text saw 

replacement of articles 4,5,6,7,8,9,10,11,12,13,14,15,16,17. 

 



 

 

Agenda item III: adoption of the MEDAC Internal Regulation.    

There was no more time available to open a debate on the text of the Internal Regulation. The Chair 

proposed discussing this agenda item at the next GA meeting.  

Agenda Item IV: any other matters. 

The IFSUA representative requested clarification on the necessary documentation to be sent to obtain 

reimbursement of missions, with particular reference to electronic boarding passes. The Secretariat 

informed him that scanned documents and electronic boarding passes are allowed, as long as they are 

accompanied by the claim form, duly completed and signed by the applicant, conditio sine qua non for the 

costs of a mission to be reimbursed. 

The meeting closed at 13.50 and as there was nothing else to discuss the Chair thanked all those present as 

well as the interpreters.   

***** 

 



 

 

Ref.:58/2016        Roma, 18 de febrero de 2016 

 

ACTA DE LA ASAMBLEA GENERAL EXTRAORDINARIA DEL CCR MED 

A las 9.30 horas del 7 de octubre de 2015, en la sala de reuniones del Airotel Stratos Vassilikos en Athenas, 

se abre la Asamblea General reunida en sesión extraordinaria para debatir y deliberar sobre el siguiente 

orden del día 

1. Aprobación del acta de la Asamblea General de Roma (12 de marzo de 2015) 

2. Estatutos del MEDAC:  

a) aprobación de los Estatutos propuestos durante la reunión de la AG del 12 de marzo 

con la modificación de los arts. 3.1, 9.7, 10.7 y 11.1 (CNPMEM) y de los arts. 5.4 y 5.6 

(EAA, FIPSAS y CIPS);  

a.  propuesta de EFSA de sustitución de los Estatutos sociales y aprobación de los 

nuevos Estatutos MEDAC. Presentación del presupuesto previsional 2015 - 

Aprobación 

3. Aprobación del Reglamento Interno del MEDAC.    

4. Varios e imprevistos. 

 

En el lugar y fecha indicados, asisten:  

Giampaolo Buonfiglio, Giovanni Basciano, José Maria Gallart, Oscar Sagué Pla, Sergio Schiavone, Rosa 

Caggiano, Erika Monnati,  Susana Sainz-Trapaga, Juan Miguel Llabres Fiol, Rafael Mas Piedecausa, Antoni 

Garau Coll, Caroline Mangalo, Benoit Archambault, Didier de Vandeul, Alain Rico, Pierre d’Acunto, Delphine 

Cornella, Paolo Pelusi,  Laura Pisano, Mario Ferretti, Massimo Brogna, Gilberto Ferrari, Kleio Psarrou, Ilaria 

Vielmini, Mauro Colarossi, Edouard Pages, Angela Seira Sanmartin, Massimo Rosati, Evangelia Georgitsi, 

Philippe Peronne, Vittoria Gnetti, Gennaro Scognamiglio, Paul Piscopo, Lucienne Cassar, Marin Mihanovic, 

Romeo Mikicic, Eusebi Esgleas Pares, Mario Vizcarro, Jorge Campos Ucles, Antonio Pucillo.  

La lista de los asistentes queda registrada en todas las hojas firmadas por los mismos. Las hojas de 

presencias se conservarán junto con las actas. 

El Sr. Giampaolo Buonfiglio preside la sesión. La Sra. Rosa Caggiano desempeña las funciones de Secretario. 

El presidente Buonfiglio abre la sesión de trabajo dando la bienvenida a los asistentes y, antes de proceder 

a la aprobación del o.d.d., resume los resultados del seminario sobre el estado de las poblaciones 

pesqueras organizado por la DG MARE y celebrado en julio, en ocasión del cual se ha destacado como en la 

cuenca del Mediterráneo la reducción del esfuerzo pesquero no parece haber producido una 



 

 

correspondiente disminución de la mortalidad por pesca, sin que los mismos investigadores hayan 

encontrado una explicación. Desgraciadamente los datos de la investigación siguen apuntando a una 

situación más bien grave en el Mediterráneo: las 28/30 poblaciones examinadas no evidencian señales de 

recuperación, excepto la gamba rosa. La CE podría entonces intervenir con soluciones alternativas para 

solventar la situación puesto que, considerada la multiespecificidad de esta cuenca, el sistema tac y cuotas 

es poco viable.  El presidente señala la importancia del papel desarrollado por el MEDAC a la luz de la 

reforma de la PPC, ya que ha promovido la celebración de un seminario de alto nivel dedicado 

exclusivamente al Mediterráneo, que ha contado con el soporte del comissario Vella y de la DG MARE. El 

Presidente informa que el seminario se celebrará a comienzos de 2016 y posiblemente se articule en tres 

jornadas: la primera dedicada a ilustrar el estado de la investigación, la segunda centrada en el tema de la 

estrategia marítima y la tercera sobre los modelos de gestión, para tratar de acelerar la elaboración de 

planes de gestión y su consiguiente implementación. El Presidente señala que, siendo el MEDAC uno de los 

organizadores, una parte de sus recursos económicos se destinará a dicho seminario, que se incluirá en el 

programa de trabajo de 2016. Finalmente quiere destacar que en caso de que el estado de las poblaciones 

en el Mediterráneo no mejore, la CE podrá actuar medidas de emergencias unilaterales (ex Reg. CE 

1380/2013). Anima por lo tanto a todos los socios del MEDAC a seguir adelante con el buen trabajo 

empezado con el plan de gestión de los descartes, que ha sido aprobado aprovechando el clima de positiva 

colaboración entre MEDAC, CE y EM.   

El Presidente procede entonces a la presentación del o.d.d. que es aprobado sin modificaciones.  

Punto 1: Aprobación del acta de la Asamblea General de Roma (12 de marzo de 2015) 
El acta se aprueba por unanimidad sin modificaciones.  

Punto 2: Estatutos del MEDAC: aprobación de los Estatutos propuestos durante la reunión de la AG del 

12 de marzo con la modificación de los arts. 3.1, 9.7, 10.7 y 11.1 (CNPMEM) y de los arts. 5.4 y 5.6 (EAA, 

FIPSAS y CIPS);  

b) propuesta de EFSA de sustitución de los Estatutos sociales y aprobación de los nuevos Estatutos 

MEDAC. Presentación del presupuesto previsional 2015 - Aprobación 

El Presidente recuerda el largo recorrido de actualización y mejora de los Estatutos del MEDAC (teniendo 

en cuenta además la reforma de la PPC), emprendido en el mes de mayo con la creación de un GT dedicado 

que ha desarrollado su labor online.  A lo largo de la reunión de la AG celebrada en marzo en Roma no se 

consiguió el acuerdo sobre el texto de los Estatutos presentado y se decidió acordar dos mese más para 

que todos pudiesen presentar sus modificaciones/enmiendas y llegar así a su aprobación por unanimidad. 

El Presidente espera que esta vez pueda conseguirse el acuerdo sobre el nuevo texto de los Estatutos que, 

para obtener reconocimiento jurídico, deberá registrarse en acta pública en presencia de un notario que 

desempeñe el papel de secretario. Por lo tanto dicho reconocimiento jurídico podrá obtenerse solo durante 

la próxima reunión de la AG, que se celebrará en Italia a principio de 2016.  Sigue presentando los dos 



 

 

puntos previstos por el orden del día: analizar el texto aprobado en la reunión del Comex de marzo, 

examinando cada uno de los artículos con las modificaciones propuestas por CNPMEM, EAA, FIPSAS/CIPS, y 

someter a votación la nueva propuesta de EFSA, que es una reformulación de todos los Estatutos. Propone 

por lo tanto ceder antes la palabra al representante de EFSA para que ilustre su propia propuesta y seguir 

luego con la votación. En caso de acuerdo sobre dicha propuesta, se trabajará directamente sobre el texto 

de EFSA, en caso contrario se volverà a examinar el texto de los Estatutos aprobado por el Comex.  

El representante de EFSA aclara que el objetivo de las modificaciones es simplificar el texto y proporcionar 

indicaciones más precisas sobre el sistema de las candidaturas y de las elecciones. En concreto reitera que 

el Presidente debería mantener una posición de absoluta imparcialidad y que los vicepresidentes deberían 

ser elegidos directamente por el AG. En cuanto a la Secretaría, considera que debería estructurarse 

exclusivamente para realizar y actuar las indicaciones del Comex y del AG, y que no debería tener ninguna 

autoridad sobre la gestión incluso económica de la asociación. Finalmente señala la introducción de un 

artículo sobre las modalidades de elección de los cargos, puesto que el texto de los Estatutos aprobado en 

marzo por el Comex no incluye nada al respecto. 

El Presidente precisa que desde la institución del RACMED la Secretaría opera según lo establecido por los 

miembros del Comex y del AG, en el respeto del presupuesto por ellos aprobado.  En cuanto a las 

modalidades de elección de la Presidencia, defiende el texto aprobado por el Comex porque la elegibilidad 

por lista tiene en cuenta los dos componentes del  60% y del 40% previstos por el Reglamento base, así 

como los equilibrios y el peso de las organizaciones y de los países. Por lo tanto la lista propuesta por el 

Presidente no refleja otra cosa que el acuerdo entre los miembros de la AG.  

El Presidente invita a votar a mano alzada la propuesta de EFSA, que es rechazada con 1 voto en favor, 9 

abstenidos y los demás en contra.  

El Presidente procede entonces a examinar la versión de los Estatutos propuestos durante la reunión de la 

AG del 12 de marzo con las modificaciones de CNPMEM, EAA y FIPSAS/CIPS. Los artículos del nuevo texto, 

adjunto a este acta junto con el originario, son leídos y votados individualmente. Se modifican los arts. 2, 

3.1, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 y 11 y el texto final es aprobado con la sustitución de los arts. 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 

12, 13, 14, 15, 16 y 17, con el solo voto contrario del representante de EFSA. 

Punto 3: Aprobación del Reglamento Interno del MEDAC.    
No quedando tiempo disponible para abrir el debate sobre el texto del reglamento interno, el Presidente 

propone aplazar este punto hasta la próxima reunión de la AG.  

Punto 4: Varios e imprevistos. 

El representante de IFSUA solicita aclaraciones acerca de la documentación necesaria a enviar para obtener 

el reembolso de la dieta, sobre todo en el caso de las cartas de embarque electrónicas. La Secretaría aclara 

que se admiten documentos escaneados y cartas de embarque electrónicas siempre y cuando 



 

 

acompañadas por el formulario de reembolso oportunamente cumplimentado y firmado por el 

peticionario, condición esta imprescindible para obtener el reembolso. 

No quedando más asuntos a tratar, el Presidente agradece la participación de asistentes e intérpretes y 

cierra la sesión de trabajo a las 13.50 h.   

***** 

 



 

 

πρωτ.:58/2016       Ρώμη, 18 Φεβρουάρίου του 2016 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΤΗΣ ΕΚΤΑΚΤΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΤΟΥ CCR MED 

Στις 7 Οκτωβρίου 2015 και στις 09.30, έλαβε χώρα στην αίθουσα συνεδριάσεων του Airotel Stratos 

Vassilikos στην Αθήνα, η Έκτακτη  Γενική Συνέλευση , προκειμένου να συζητηθούν τα παρακάτω θέματα 

και να ληφθούν αποφάσεις επί αυτών 

Ημερησία διάταξη  

1. Εγκριση των πρακτικών της Γενικής Συνέλευσης της Ρώμης (12 Μαρτίου 2015) 

2. Καταστατικό του MEDAC:  

Α)Έγκριση του Καταστατικού που προτάθηκε κατά την διάρκεια της συνάντησης της 

Γενικής Συνέλευσης της 12
ης

 Μαρτίου με τροποποιήσεις των άρθρων  3.1,9.7, 10.7 e 11.1 

(CNPMEM) και των άρθρων 5.4 e 5.6 (EAA, FIPSAS και  CIPS);  

Β)  Πρόταση της EFSA για την αντικατάσταση του κοινωνικού Καταστατικού και την 

υιοθέτηση του νέου καταστατικού του MEDAC. Παρουσίαση του προϋπολογισμού για το 

2015 –  

3. Υιοθέτηση του Εσωτερικού Κανονισμού του  MEDAC.    

4. Διάφορα . 

 

Παρόντες κατά την συγκεκριμένη ώρα και στον συγκεκριμένο τόπο, οι κκ:  

Giampaolo Buonfiglio, Giovanni Basciano, José Maria Gallart, Oscar Sagué Pla, Sergio Schiavone, Rosa 

Caggiano, Erika Monnati,  Susana Sainz-Trapaga, Juan Miguel Llabres Fiol, Rafael Mas Piedecausa, Antoni 

Garau Coll, Caroline Mangalo, Benoit Archambault, Didier de Vandeul, Alain Rico, Pierre d’Acunto, Delphine 

Cornella, Paolo Pelusi,  Laura Pisano, Mario Ferretti, Massimo Brogna, Gilberto Ferrari, Kleio Psarrou, Ilaria 

Vielmini, Mauro Colarossi, Edouard Pages, Angela Seira Sanmartin, Massimo Rosati, Evangelia Georgitsi, 

Philippe Peronne, Vittoria Gnetti, Gennaro Scognamiglio, Paul Piscopo, Lucienne Cassar, Marin Mihanovic, 

Romeo Mikicic, Eusebi Esgleas Pares, Mario Vizcarro, Jorge Campos Ucles,  Antonio Pucillo.  

Η παρουσίες προκύπτουν και από τα έντυπα που προσυπέγραψαν όλοι οι συμμετέχοντες. Τα έντυπα 

παρουσιών θα διατηρηθούν στα πρακτικά. 

Αναλαμβάνει την προεδρία της συνεδρίασης ο κος Giampaolo Buonfiglio. Γραμματέας η κα Rosa Caggiano. 

 



 

 

Ο Πρόεδρος Buonfiglio κηρύσσει την έναρξη των εργασιών, καλωσορίζει τους συμμετέχοντες και πριν να 

περάσει στην έγκριση της ημερησίας διάταξης, κάνει μία ανακεφαλαίωση των αποτελεσμάτων του 

σεμιναρίου σχετικά με την κατάσταση των αλιευτικών αποθεμάτων. Το σεμινάριο αυτό οργανώθηκε τον 

Ιούλιο από την ΓΔ Αλιευτικής Πολιτικής   και κατά την διάρκεια του τονίστηκε ότι στην λεκάνη της 

Μεσογείου η μείωση της αλιευτικής προσπάθειας δεν φαίνεται να έχει οδηγήσει σε μία αντίστοιχη 

μείωση της θνησιμότητας των αλιευμάτων παρόλο που και οι ίδιοι οι ερευνητές δεν ήταν σε θέση να 

δώσουν κάποια εξήγηση. Δυστυχώς στην Μεσόγειο τα ερευνητικά δεδομένα συνεχίζουν να απεικονίζουν 

μια κατάσταση μάλλον σοβαρή. Από τα 28/30 αποθέματα που αξιολογήθηκαν δεν παρατηρήθηκαν  

σημεία ανάκαμψης με εξαίρεση την περίπτωση της κόκκινης γαρίδας. 

Η ΕΕ θα μπορούσε συνεπώς να κινητοποιηθεί ως προς τις ενδεχόμενες εναλλακτικές λύσεις για να 

μπορέσει να βρεθεί μία λύση σε αυτή την κατάσταση, από την στιγμή που λόγω της μεγάλης ποικιλίας που 

παρατηρείται σε αυτή τη λεκάνη, δεν είναι εύκολο να εφαρμοστεί το σύστημα των tac και των 

ποσοστώσεων. Ο Πρόεδρος τονίζει το πόσο σημαντικός είναι ο ρόλος της MEDAC, υπό το πρίσμα της 

μεταρρύθμισης της ΚΑλΠ. Το MEDAC ασχολήθηκε με την οργάνωση ενός σεμιναρίου υψηλού επιπέδου 

που ήταν αποκλειστικά επικεντρωμένο στην Μεσόγειο και που έτυχε της θερμής υποστήριξης του 

Επιτρόπου Vella  και της ΓΔ Αλιευτικής Πολιτικής.  Ο Πρόεδρος ενημέρωσε ότι το σεμινάριο θα γίνει στις 

αρχές της επόμενης χρονιάς και θα καλύψει ενδεχομένως τρεις μέρες: η πρώτη μέρα θα είναι αφιερωμένη 

στην παρουσίαση της κατάστασης ως προς την έρευνα, η δεύτερη θα επικεντρωθεί στο θέμα της 

θαλάσσιας στρατηγικής και η τρίτη θα αφορά τα μοντέλα διαχείρισης σε μία προσπάθεια να επιταχύνει 

την διάταξη διαχειριστικών σχεδίων και να υπάρξει υιοθέτησή τους. Ο Πρόεδρος αναφέρει ότι επειδή το 

MEDAC είναι ένας από τους συνδιοργανωτές , ένα  μέρος από τους οικονομικούς πόρους θα διοχετευτούν 

σε αυτό το σεμινάριο που θα ενταχθεί στο πρόγραμμα εργασίας για το 2016.Τέλος τονίζει ότι σε 

περίπτωση που η κατάσταση των αποθεμάτων στην Μεσόγειο δεν παρουσιάσει βελτίωση, η ΕΕ θα 

μπορούσε να ενεργοποιήσει τα μονομερή έκτακτα μέτρα( πρώην Κανονισμός  ΕE 1380/2013). Ζητά 

παράλληλα από όλα τα μέλη του MEDAC να συνεχίσουν την αξιέπαινη εργασία που ξεκίνησαν με το 

διαχειριστικό πρόγραμμα των απορριμμάτων, το οποίο υιοθετήθηκε λόγω του καλού κλίματος 

συνεργασίας μεταξύ του MEDAC, της ΕΕ και των κρατών μελών.  

Ο Πρόεδρος περνάει στην έγκριση της ημερησίας διάταξης χωρίς τροποποιήσεις.  

 

Θέμα Ι : Έγκριση των πρακτικών της Γενικής Συνέλευσης της Ρώμης (12 Μαρτίου 2015) 

Τα πρακτικά εγκρίνονται ομόφωνα χωρίς τροποποιήσεις. 



 

 

Θέμα II : Καταστατικό του MEDAC: α) έγκριση του Καταστατικού που προτάθηκε κατά την διάρκεια της 

συνάντησης της ΓΣ στις 12 Μαρτίου με τροπολογίες των άρθρων 3.1,9.7, 10.7 και  11.1 (CNPMEM) και 

των άρθρων  5.4 και  5.6 (EAA, FIPSAS e CIPS);  

b) πρόταση του  EFSA για την αντικατάσταση του κοινωνικού Καταστατικού και την υιοθέτηση του νέου 

Καταστατικού του  MEDAC. Παρουσίαση του προϋπολογισμού του 2015-Εγκριση   

Ο Πρόεδρος θυμίζει την μακρά πορεία που χρειάστηκε να διανυθεί προκειμένου να επικαιροποιηθεί και 

να βελτιωθεί το Καταστατικό του MEDAC, στα πλαίσια μεταξύ των άλλων και της μεταρρύθμισης της 

ΚΑλΠ. Η διαδικασία αυτή ξεκίνησε τον Μάιο του 2013 με την δημιουργία μιας ειδικής Ομάδας Εργασίας 

που εργάστηκε διαδικτυακά.  Κατά την διάρκεια της συνάντησης της ΓΣ που έγινε στην Ρώμη τον Μάρτιο, 

δεν επετεύχεθη συναίνεση για το κείμενο του Καταστατικού που είχε υποβληθεί και αποφασίστηκε να 

δοθεί σε όλους μία  παράταση δύο μηνών για να προταθούν τροποποιήσεις/τροπολογίες προκειμένου να 

επιτευχθεί η ομόφωνη έγκρισή του. Ο Πρόεδρος εξέφρασε την ευχή , κατά την διάρκεια της συνάντησης 

να μπορέσει να υπάρξει μια συναίνεση για το κείμενου του νέου καταστατικού. Προκειμένου όμως να 

υπάρξει νομική αναγνώριση, θα πρέπει να καταγραφεί ως δημόσιο έγγραφο και να υπάρξει παρουσία 

συμβολαιογράφου. Ενημερώνει συνεπώς ότι η νομική αναγνώριση θα μπορέσει να υπάρξει μόνον στην 

επόμενη συνάντηση της ΓΣ που θα γίνει στις αρχές της επόμενης χρονιάς στην Ιταλία. Κατόπιν, 

παρουσιάζει τα δύο σημεία που προβλέπονται στην ημερησία διάταξη :ένα, ανάλυση του κειμένου που 

εγκρίθηκε ήδη κατά την συνάντηση του Comex τον Μάρτιο. Η ανάλυση θα πρέπει να γίνει άρθρο προς 

άρθρο με τις τροποποιήσεις που προτείνονται από τους φορείς CNPMEM, EAA, FIPSAS/CIP, δύο, άμεση 

ψήφιση  της νέας πρότασης του EFSA που αποτελεί επαναδιατύπωση όλου του Καταστατικού. Προτείνει 

να δοθεί ο λόγος στον εκπρόσωπο του EFSA για να μπορέσει να παρουσιάσει την πρότασή τροποποίησης 

και για να μπορέσει να υπάρξει μετέπειτα ψηφοφορία. Όταν επιτευχθεί η συναίνεση για αυτή την 

πρόταση, θα αναλυθεί απ’ ευθείας το κείμενο της πρότασης του EFSA διαφορετικά θα υπάρξει 

επανεξέταση   του κειμένου του Καταστατικού που εγκρίθηκε από την Εκτελεστική Επιτροπή. 

Ο εκπρόσωπος του EFSA, διευκρινίζει ότι οι τροποποιήσεις που έγιναν έχουν στόχο να απλοποιήσουν το 

κείμενο και να παράσχουν πιο συγκεκριμένα στοιχεία για το σύστημα των υποψηφιοτήτων και των 

εκλογών.  Πιο συγκεκριμένα αναφέρει ότι ο ρόλος του Προέδρου θα πρέπει να χαρακτηρίζεται από 

απόλυτη αμεροληψία και ότι οι αντιπρόεδροι θα πρέπει να εκλέγονται άμεσα από την Γενική Συνέλευση.  

Σε ότι αφορά την Γραμματεία, θα πρέπει να είναι διαρθρωμένη με τρόπο ώστε να δίνει συνέχεια σε όλες 

αποφάσεις της Εκτελεστικής Επιτροπής και της Γενικής Συνέλευσης χωρίς να έχει καμιά εξουσία για την 

διαχείριση, μεταξύ των άλλων και την οικονομική, της οργάνωσης. Τέλος αναφέρει  ότι στόχος ήταν να 



 

 

ενταχθεί ένα άρθρο για τους τρόπους εκλογής στα διάφορα αξιώματα , κάτι που δεν αναφέρεται στο 

Καταστατικό που εγκρίθηκε από την Εκτελεστική Επιτροπή τον Μάρτιο. 

. Ο Πρόεδρος διευκρινίζει ότι η Γραμματεία από την στιγμή της δημιουργίας του RACMED, ενεργεί μόνον 

στα πλαίσια όσων έχουν οριστεί από τα μέλη της Εκτελεστικής Επιτροπής και από την Γενική Συνέλευση , 

στα πλαίσια του σεβασμού του προϋπολογισμού που ενέκριναν. Σε ότι αφορά τον τρόπο εκλογής του 

Προεδρείου, υπεραμύνεται του εγκριθέντος κειμένου του Καταστατικού από την Εκτελεστική Επιτροπή 

γιατί η επιλεξιμότητα για την λίστα λαμβάνει υπόψη τις δύο ομάδες 60% και 40% που προβλέπονται από 

τον βασικό Κανονισμό και συνεπώς τις ισορροπίες μεταξύ των οργανώσεων και των χωρών. Συνεπώς η 

λίστα που προτείνει ο Πρόεδρος δεν αντιπροσωπεύει παρά την συμφωνία μεταξύ των διαφόρων ομάδων 

της ΓΣ. Ο Πρόεδρος ζητάει να γίνει ψηφοφορία  δια ανατάσεως της χειρός   για την πρόταση του EFSA για 

την αντικατάσταση του Καταστατικού. Η πρόταση απορρίπτεται με μία ψήφο υπέρ, 9 αποχές και οι 

υπόλοιπες ψήφοι κατά. 

Ο Πρόεδρος περνάει κατόπιν στην εξέταση του κειμένου του Καταστατικού που προτάθηκε κατά την 

συνάντηση της Γενικής Συνέλευσης της 12
ης

 Μαρτίου με τις τροποποιήσεις των οργανώσεων  CNPMEM, 

EAA e FIPSAS/CIPS. Το καινούργιο κείμενο που επισυνάπτεται στα παρόντα πρακτικά μαζί με το 

πρωτότυπο κείμενο, διαβάζεται  και ψηφίζεται άρθρο προς άρθρο τροποποιώντας : άρθρα 2, 3.1,4,5,6,7, 8 

9,10,11 μέχρι που να φτάσουν στην έγκριση με την μοναδική αποχή του εκπροσώπου του EFSA του 

τελικού κειμένου,     που αντικαταστάθηκε με τα άρθρα , 4,5,6,7,8,9,10,11,12,13,14,15,16,17. 

 

Θέμα III : Εγκριση του Εσωτερικού Κανονισμού του MEDAC.    

. Λόγω έλλειψης χρόνου προκειμένου να ξεκινήσει μία συζήτηση σχετικά με το κείμενο του εσωτερικού 

κανονισμού, ο Πρόεδρος προτείνει να αναβληθεί η συζήτηση αυτού του σημείου για την επόμενη 

συνάντηση της Γενικής Συνέλευσης. 

Θέμα IV : Διάφορα . 

Ο εκπρόσωπος της οργάνωσης IFSUA ζητά διευκρινήσεις σχετικά με τα απαραίτητα έγγραφα που θα 

πρέπει να υποβληθούν προκειμένου να υπάρξει αποζημίωση για τις αποστολές. Ιδιαίτερη αναφορά 

γίνεται στο θέμα των ηλεκτρονικών καρτών επιβίβασης. Ο γραμματέας διευκρινίζει ότι γίνονται δεκτά και 

σαρωμένα έγγραφα καθώς και ηλεκτρονικές κάρτες επιβίβασης , υπό τον όρο ότι θα συνοδεύονται από το 

συμπληρωμένο και υπογεγραμμένα από τον αιτούντα έντυπο αποζημίωσης. Αυτό αποτελεί προϋπόθεση 

εκ των ουκ άνευ προκειμένου να δοθεί αποζημίωση για την αποστολή.   



 

 

Οι εργασίες περατώνονται στις 13.50 αφού προηγουμένως ο Πρόεδρος ευχαριστήσει τους 

συμμετασχόντες και τους διερμηνείς.  

 

***** 


